
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 25/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 526/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναπροσαρμογή των τελών άρδευσης. 

 
Σήμερα 24 Νοεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-11-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                            
1) Α.Λαζαρίδης, 2) Θ.Αγγελίνας, 3) Χ.Κούτρας, 4) Τ.Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13) Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 16Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 
18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20) Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ.Γαϊτάνου, 22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 
24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 
30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 
36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες    
Θ. Κορωνάς, Α.Μαρκούλης 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς, Γ.Λιλιόπουλος 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, 
Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 514/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 517/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Γ.Μελιόπουλος, Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε ο κ.Γ.Κάκαρης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και 
προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 521/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ν.Μπέκης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Γ.Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Σ.Στουγιάννος, Ν.Μωυσιάδης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 522/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ν.Μπέκης Α.Αποστολόπουλος, Σ.Στουγιάννος, 
Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Γ.Κάκαρης, Ι.Κυρατλίδης, Ζ.Πατσίκας, Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, 
Σ.Στουγιάννος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 523/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Σ.Στουγιάννος, Π.Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησε ο κ. κ.Ν.Τσιαμήτρος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 524/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Σοφιανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 525/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Μ.Σουμελίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Μ.Σουμελίδης. 
12)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 529/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Α.Καγκελίδης, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2014 αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος και προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 534/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. 
Γ.Μελιόπουλος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 537/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 538/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ι.Χειμώνας και προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Λ.Ακριβόπουλος, 
Ν.Τσιαμήτρος 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Χ.Γαϊτάνου, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μπέκης και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης και αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
 
  

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 593/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 
εισηγείται στο Δ.Σ.: 

Την αναπροσαρμογή των Τελών Άρδευσης, ως εξής : 
α) Για τα αγροτεμάχια της περιοχής Τ.Κ. Συκιάς η χρέωση της άρδευσης να 

πραγματοποιείται ανά κυβικό μέτρο κατανάλωσης, με τιμή χρέωσης 0,10 €/κυβικό μέτρο. 
β) Στις δενδρώδεις καλλιέργειες έως και δύο (2) ετών η χρέωση της άρδευσης να είναι η 

μισή (1/2) της εκάστοτε τιμής χρέωσης. 
γ) Τη μη αναπροσαρμογή των λοιπών τελών άρδευσης. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ασλάνογλου : Μη αναπροσαρμογή των τελών άρδευσης, εκτός από δύο περιοχές, όπως 

είναι τα αγροτεμάχια της περιοχής της Τ.Κ. Συκιάς, όπου η άρδευση, όπου η χρέωση της άρδευσης 
προτείνεται να πραγματοποιείται ανά κυβικό μέτρο κατανάλωσης, με 0,10€ ανά κυβικό και στις 
δενδρώδεις καλλιέργειες μέχρι δύο ετών να είναι η μισή τιμή χρέωσης. Για όλο το Δήμο οι 
δενδρώδεις καλλιέργειες, όχι στη συγκεκριμένη περιοχή και μόνο. 

Γουλτίδης : Μια διευκρίνιση θα ήθελα. Γιατί διαλέξατε τη Συκιά; Δηλαδή να… 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω ομιλιών εκτός μικροφώνου) 
Γουλτίδης: Α!!! είναι πιλοτικό το θέμα. Εντάξει. Για να το πάμε στα κυβικά. Γιατί 

συμφωνώ να πάμε στα κυβικά.  
Μελιόπουλος: Γνωρίζουμε όλοι, σ’ αυτό τουλάχιστον θα συμφωνήσουμε, ότι χρόνο με το 

χρόνο, γίνεται ολοένα και πιο δύσκολο για τους μικρούς αγρότες, να παραμείνουν στα χωράφια 
τους. Οι αιτίες γνωστές, η αντιλαϊκή πολιτική της Κυβέρνησης και της Ε.Ε.  

Εδώ πέρα τώρα, με τη μη μείωση των τελών άρδευσης, το να παραμείνουν σταθερά δηλαδή, 
στην ουσία έχουμε αύξηση. Αφού ξέρετε ότι λόγω των μέτρων, που έχει πάει το εισόδημα κατά 
πόσο έχει μειωθεί.  

Άρα η διοίκηση του Δήμου και με την εκφρασμένη θέληση που προανέφερα να στείλει την 
άρδευση, το συζητήσαμε εδώ το θέμα στο Δ.Σ., στη ΔΕΥΑΒ, το πάει ένα βήμα παραπέρα.  

Ακόμα περισσότερο θα δυσκολέψει αυτό που προανέφερα, να παραμείνουν οι μικροί 
αγρότες στα χωράφια τους. Σ’ αυτή την περίπτωση και γι’ αυτές τις περιπτώσεις που προανέφερα, 
δεν συμφωνώ το να παραμείνουν τα τέλη ως έχει. Να μειωθούν τα τέλη άρδευσης στους μικρούς 
αγρότες και τον βρίσκουμε τον τρόπο αν αποφασίσετε ποιοι είναι οι μικροί αγρότες, κατά 30%. 

Δήμαρχος: Και να αυξηθούν αντίστοιχα των μεγάλων αγροτών κ. Μελιόπουλε; 
Μελιόπουλος: Δήμαρχε, αν πάρετε εσείς την απόφαση να μειωθούν τα τέλη, οι μικροί 

αγρότες ξέρουμε, είναι η πλειοψηφία των αγροτών του Νομού. Εκτός αν νομίζετε ότι στο Δήμο 
είναι όλοι μεγαλο-αγρότες. Θα σας βοηθήσουμε με το να βρείτε, αν και από ποιους θα αυξηθούν. 
Να μην το αυξήσετε σε κανέναν, γιατί πρέπει να το αυξήσετε; Αυτή η λογική, είναι η λογική της 
Κυβέρνησης, Δήμαρχε. 

Παπαγιάννης: Πρόεδρε, όσο αφορά την Συκιά και ειδικά για την Συκιά θέλω να πούμε το 
εξής: Υπήρχε μελέτη την οποία σίγουρα έχουν υπόψη οι αρμόδιοι αντιδήμαρχοι, για δημιουργία 
ενός ταμιευτήρα άρδευσης της περιοχής. Είναι σκόπιμο να το ξαναδούμε αυτό το θέμα. Θα 
λύσουμε το θέμα των τελών άρδευσης της περιοχής, θα βοηθήσουμε τους αγρότες της περιοχής να 
αυξήσουν το εισόδημά τους και θα λυθεί έμμεσα και μακροπρόθεσμα το πρόβλημα της ύδρευσης 
που υπάρχει αυτή τη στιγμή στη περιοχή. Υπάρχει σχέδιο ταμιευτήρα, ο Δήμος Βεργίνας το είχε 
έτοιμο, έμεινε στην άκρη, δεν ξέρω μετά αν ξεχάστηκε, ψάξτε λιγάκι τα αρχεία του Δήμου, θα το 
βρείτε. Η δαπάνη δεν είναι μεγάλη, είναι μικρή δαπάνη, αλλά λύνεται αμέσως το θέμα της 
άρδευσης μ’ έναν ταμιευτήρα που θα είναι πάνω απ’ το χωριό της Συκιάς.  

Δείτε το σας παρακαλώ αυτό, για να μην συζητάμε για αύξηση των τελών. Πάντως είναι 
κρίμα να αυξηθούν τα τέλη στη Συκιά… 

Καγκελίδης: Πρόεδρε και εδώ είναι γνωστή η θέση μου και παλαιότερα ήταν και του κ. 
Δημάρχου, ήταν και της Εκτελεστικής Επιτροπής και ομόφωνα μάλιστα και η άρδευση να πάει στη 
ΔΕΥΑΒ. Θα ήταν και καλύτερος ο έλεγχος γιατί η ΔΕΥΑΒ μαζί με την ύδρευση θα ήταν και 
επιτόπια καλύτερα και όσον αφορά τα οικονομικά μεγέθη και στο θέμα του τεχνικού προσωπικού 



γιατί το άκρον άωτον είναι, ο Δήμος έχει τον ίδιο τεχνίτη, είχε, τον οποίο ζήταγε απ’ τις γεωτρήσεις 
για άρδευση, που σε ένα χωριό η άρδευση ίδια ήταν και για δύο περιπτώσεις και ο Δήμος και η 
ΔΕΥΑΒ είχαν το ίδιο πρόσωπο και το διπλοπληρώνανε.  

Από εκεί και πέρα, η προμήθεια των υλικών, σωλήνες, ανταλλακτικά ή οτιδήποτε θα ήταν 
καλύτερα και μια και οι μεταβάσεις οι περισσότερες οι ζημιές είναι για καθόλου το χρόνο στην 
ύδρευση, θα γινόταν και μια εξοικονόμηση από την πλευρά εκείνη.  

Το δεύτερο και το οποίο είχε και το γνωρίζει και ο Δήμαρχος και όλοι και είναι γεγονός 
αυτό, ότι πολλοί, άλλα ποτίζουν και άλλα δηλώνουν και αυτό γίνεται και με τους υδρονομείς στα 
χωριά και μάλιστα παράδειγμα, είχα πάρει και από τον ΟΣΔΕ ορισμένα στοιχεία τα οποία ήταν 
χαρακτηριστικά και μαζί με τον Δήμαρχο κοιτάξαμε συγκεκριμένα κάποιο χωριό στο οποίο είδαμε 
ότι σε εκείνο το χωριό δηλώνανε 1.000 στρέμματα λιγότερα. Άρα δηλαδή πρέπει εδώ να το δούμε 
πολύ…. εγώ δεν θα ψηφίσω αυτό, εφόσον δεν παρθεί μια απόφαση δαπάνη. Ύδρευση …….. που 
αφορούνε γεωτρήσεις, αφορούν τα πάντα τα οποία είναι και δεν νομίζω ότι είναι ανίκανη η 
ΔΕΥΑΒ να πάρει αυτό το αντικείμενο στο οποίο σας είπα έχει περισσότερη εμπειρία, περισσότερες 
γνώσεις, περισσότερο τα πάντα, άρα πρέπει να μεταφερθεί εκεί. 

Αποστολόπουλος: Είναι γνωστή η θέση μας την οποία αναπτύξαμε και στην Ο.Ε., ότι για 
λόγους πολιτικούς, επειδή το ζήτημα της άρδευσης αφορά τον πρωτογενή τομέα, που πρέπει να 
κάνει στροφή η χώρα μας για να ξεπεράσει την οικονομική κρίση, για λόγους συμβολικούς και 
πολιτικούς καθαρά, πρέπει να προβούμε σε μείωση των τελών, τις οποίες εγώ τις προσδιόρισα στο 
10% για όλους, για να μπορέσουμε να αναπτύξουμε γενικότερα και την ύπαιθρο και τον πρωτογενή 
αυτόν τομέα.  

Δήμαρχος: Καταρχήν, τη συζήτηση αυτή με τη ΔΕΥΑΒ την κάναμε πέρσι, η ΔΕΥΑΒ είπε 
ότι αδυνατεί να πάρει την άρδευση, για λόγους προσωπικού, για λόγους τεχνικούς.  

Τουλάχιστον κάποιοι εδώ μέσα ξέρουν ότι η άρδευση είναι ελλειμματική και αν χρειαστεί 
ακριβή νούμερα μπορώ να δώσω και να πω κάτι γιατί εμένα, δεν μ’ αρέσει να κρύβομαι πίσω απ’ 
το δάχτυλό μου. Ο λόγος που φέτος δεν γίνονται αυξήσεις στην άρδευση, όπως έπρεπε να γίνουν 
κανονικά, είναι η κακή χρονιά τόσο του επιτραπέζιου ροδακίνου, όσο και της ντομάτας στα Πιέρια. 
Ήταν μια κακή χρονιά, αυτό όμως δεν σημαίνει ότι δεν είναι ελλειμματική η άρδευση. Η άρδευση 
είναι ελλειμματική, έτσι; Πρακτικά τι σημαίνει αυτό; Σημαίνει λοιπόν ότι κάποια χρήματα από 
αλλού, μεταφέρονται για να πληρωθεί η άρδευση. Είναι η κοινωνική προσφορά του Δήμου αυτή. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Οικονομικής Επιτροπής; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μπέκης, 

Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Στουγιάννος 
Λευκή ψήφο έδωσαν πέντε (5) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης, Μ.Σουμελίδης, Α.Καγκελίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 593/2014 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2. Την υπ’ αριθ. 586/2013 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, της υπ’ αριθ. 29530/25-7-2014 ΚΥΑ και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει την αναπροσαρμογή των τελών άρδευσης του Δήμου Βέροιας, ως εξής: 
α) Για την Τ.Κ. Συκιάς σε 0,10€ το κυβικό μέτρο (από 15,00 ευρώ ανά στρέμμα που 

ίσχυε το 2014). 
β) Για τις δενδρώδεις καλλιέργειες έως και δύο (2) ετών, στο 50% των ισχυόντων 

τελών άρδευσης.  
Β) Τη μη αναπροσαρμογή των τελών άρδευσης για τις υπόλοιπες Δ.Ε. 



Γ) Καταρτίζει τον πίνακα των τελών άρδευσης έτους 2015, ο οποίος διαμορφώνεται ως 
εξής: 

 
ΠΙΝΑΚΑΣ 

ΕΣΟΔΩΝ - ΕΞΟΔΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ 
ΕΤΟΥΣ 2015 

  Α.  ΕΣΟΔΑ : 
187.278,00 

€ 

  Β.  ΕΞΟΔΑ :   

02.25.604  Αποδοχές εκτάκτων υπαλήλων ΙΔΟΧ ( υδρονομείς) 
51.000,00 

€ 

02.25.605  Εργοδοτικές εισφορές  προσωπικού: 
13.278,00 

€ 
02.25.606  Παροχές σε είδος (γάλατα, είδη ατομ. προστασίας) 1.000,00 € 

02.25.6211  Αντίτιμο ηλεκτρικού ρεύματος: 
82.000,00 

€ 

02.25.7135  Λοιπός εξοπλισμός (μηχ/γικά, ηλεκτρικά, υδραυλικά υλικά) 
20.000,00 

€ 

02.25.7336  Επισκευές και συντηρήσεις παγίων εγκαταστάσεων 
20.000,00 

€ 

                              ΣΥΝΟΛΟ 
187.278,00 

€ 
 

Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2015. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  526 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Η. Μπατσαράς  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-11-2014 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 
 
 


